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 OBČINA HAJDINA  

O b č i n s k i  s v e t 

 

Številka: 900-1/2010-19 

Datum:  24. 4. 2013 

Z A P I S N I K 

  

19. redne seje Občinskega sveta Občine Hajdina, ki je bila v sredo, 24. aprila 2013, ob 17. 

uri, v prostorih Občine Hajdina, Zg. Hajdina 44/a. 

 

Sejo je na podlagi 22. člena Poslovnika sklical župan Občine Hajdina mag. Stanislav Glažar, 

ki je z vabilom predlagal naslednji  

 

PREDLOG DNEVNEGA REDA:  

1. Otvoritev, pozdrav in ugotovitev navzočnosti, 

2. Odgovori na pobude in vprašanja, 

3. Pregled in potrditev sklepov in zapisnika 18. redne seje,  

4. Pregled in potrditev dnevnega reda, 

5. Predlog Odloka o zaključnem računu proračuna Občine Hajdina za leto 2012, 

6. Predlog Dodatka k Sporazumu o razdelitvi premoženja Občine Ptuj, 

7. Predlog Sklepa o potrditvi DIIP-a za komasacijo, 

8. Predlog Sklepa o potrditvi DIIP-a za energetsko sanacijo OŠ Hajdina, 

9. Predlog Sklepa o soglasju k določitvi cene storitve pomoči družini na domu in določitvi 

subvencioniranja cene storitve pomoči družini na domu za leto 2013, 

10. Pobude in vprašanja. 

 

 

1. OTVORITEV, POZDRAV IN UGOTOVITEV NAVZOČNOSTI 

 

Župan uvodoma pozdravi navzoče in ugotovi sklepčnost. 

 

Navzoči: Hilda Bedrač, Anton Cestnik, Anica Drevenšek, Franc Krajnc, Ivan Lešnik, Jožica 

Lešnik, Viktor Markovič, Franc Mlakar, Ivo Rajh, Karl Svenšek, Andrej Tkalec, Ivan Vegelj in 

Maja Vogrinec. 

 

Opravičeno odsoten: Uroš Krajnc 

 

Navzočih je 13 članov sveta s čimer je podana sklepčnost seje, zato je svet lahko nadaljeval s 

sejo in veljavno sprejemal odločitve. 

 

Na seji so prisostvovali še: 

- Valerija Šamprl, direktorica Občinske uprave Občine Hajdina, 

- Dr. Marjan Leber, predsednik Nadzornega odbora Občine Hajdina 

- Lidija Terbulec, pri 5. tč. dnevnega reda, 

- Majda Goznik, novinarka Štajerskega tednika, 

- Karolina Kaisersberger, zapisnikarka. 

 

 

2. ODGOVORI NA POBUDE IN VPRAŠANJA 

 

Župan pove, da je na prejšnji seji bilo sproti odgovorjeno na vsa vprašanja.   
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3. PREGLED IN POTRDITEV SKLEPOV IN ZAPISNIKA 18. REDNE SEJE 
 

Predsedujoči daje v obravnavo zapisnik in sklepe 18. redne seje občinskega sveta, ki je bila 

20. marca. 

 

Pripomb ni bilo, zato daje predsedujoči na glasovanje naslednji 
 

SKLEP št. 178: 

Občinski svet Občine Hajdina sprejme zapisnik 18. redne seje v predlagani vsebini. 

Predsedujoči je na podlagi izida glasovanja  ugotovil,  da  je  svet  soglasno (ZA – 13, od 13 

navzočih) sprejel predlagani sklep. 
 

4. PREGLED IN POTRDITEV DNEVNEGA REDA 

 

Župan pove, da ima današnji dnevni red 10 točk. Pisno gradivo je bilo priloženo k vabilu in 

objavljeno na spletni strani občine. Člane občinskega sveta sprašuje, če ima kdo kakšen 

predlog za umik ali razširitev dnevnega reda.  
 

Župan ugotavlja, da nihče nima predlogov za umik in dopolnitev dnevnega reda. Sprašuje 

predsednika Statutarno pravne komisije, če ima Statutarno pravna komisija kakšne pripombe. 
 

Viktor Markovič pove, da glede na predlagani dnevni red ni bilo potrebe, da bi se Statutarno 

pravna komisija sestala, vsak posameznik se ima možnost sam vključit na sami seji. 
  

Pripomb ni bilo, zato daje predsedujoči v skladu z 20. členom Statuta občine Hajdina in 33. 

členom Poslovnika občinskega sveta na glasovanje naslednji 
 

SKLEP št. 179: 

Občinski svet Občine Hajdina potrjuje predlagani dnevni red.  

Predsedujoči je na podlagi izida glasovanja  ugotovil,  da  je  svet  soglasno (ZA – 13, od 13 

navzočih) sprejel predlagani sklep. 

 

5. PREDLOG ODLOKA O ZAKLJUČNEM RAČUNU PRORAČUNA OBČINE 

HAJDINA ZA LETO 2012 

 

Župan prosi za obrazložitev računovodkinjo, Lidijo Terbulec. 

 

Lidija Terbulec poda obrazložitev k Odloku o Zaključnem računu proračuna Občine Hajdina 

za leto 2012 in pove, da je gradivo Zaključnega računa obravnaval tudi Odbor za javne 

finance in Nadzorni odbor Občine Hajdina. Zaključni račun je akt občine, kateri prikazuje 

predvidene in realizirane prihodke in druge prejemke občine, ter odhodke in druge izdatke 

občine za preteklo leto in je pripravljen v skladu z zakonodajo. Zaključni račun proračuna 

Občine Hajdina za leto 2012 sestavljajo splošni in posebni del. V splošnem delu je podan 

podrobnejši prikaz predvidenih in realiziranih prihodkov in odhodkov oziroma prejemkov in 

izdatkov iz bilance prihodkov in odhodkov, računa finančnih terjatev in naložb ter računa 

financiranja, v posebnem delu pa prikaz predvidenih in realiziranih odhodkov in drugih 

izdatkov proračuna Občine Hajdina za leto 2012. Sestavni del zaključnega računa je tudi 

načrt razvojnih programov, v katerem je podan prikaz podatkov o načrtovanih vrednostih 

posameznih projektov, njihovih spremembah tekom leta 2012 ter o njihovi realizaciji v tem 

letu. 

 

Župan pove, da je vesel, da smo naredili veliko investicijskih projektov, kjer je bila prioriteta 

kanalizacija. Predsednika Odbora za javne finance, Iva Rajha prosi, da poda stališče odbora. 
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Ivo Rajh pove, da je Odbor za javne finance sprejel stališče, da se Predlog Odloka o 

zaključnem računu poračuna sprejme v predlagani vsebini. 

 

Župan odpira razpravo. 

 

Predsedujoči glede na to, da razprave ni bilo daje na glasovanje naslednji 

 

SKLEP št. 180: 

Občinski svet Občine Hajdina sprejme predlog Odloka o zaključnem računu proračuna 

Občine Hajdina za leto 2012. 

Predsedujoči je na podlagi izida glasovanja  ugotovil,  da  je  svet  soglasno (ZA – 13, od 13 

navzočih) sprejel  predlagani sklep. 

 

6. PREDLOG DODATKA K SPORAZUMU O RAZDELITVI PREMOŽENJA OBČINE 

PTUJ 

 

Župan prosi Iva Rajha, predsednika odbora za javne finance, da poda stališče odbora. 

 

Ivo Rajh pove, da je Odbor za javne finance sprejel stališče, da se Predlog dodatka k 

sporazumu o razdelitvi premoženja Občine Ptuj sprejme v predlagani vsebini. 

 

Župan odpira razpravo. 

 

Razprave ni bilo, zato daje na glasovanje naslednji 

 

SKLEP št. 181: 

Občinski svet Občine Hajdina sprejme predlog dodatka k Sporazumu o razdelitvi 

premoženja Občine Ptuj. 

Predsedujoči je na podlagi izida glasovanja  ugotovil,  da  je  svet  soglasno (ZA – 13, od 13 

navzočih) sprejel  predlagani sklep. 

 

 

7. PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI DIIP-A ZA KOMASACIJO 

 

Župan pove, da se o komasaciji kar nekaj časa že pogovarjamo in  pohvali delo podžupana 

Andreja Tkalca, ki je vodil zadeve glede komasacije. Pove, da smo lahko zadovoljni, da se 

bomo lahko prijavili na razpis. 

 

Ivo Rajh pove, da je Odbor za javne finance sprejel stališče, da se predlog Sklepa o potrditvi 

DIIP-a za komasacijo kmetijskih zemljišč na območju Hajdina 1 sprejme v predlagani 

vsebini. 

 

Anton Cestnik sprašuje, glede vzroka, da oba DIIP-a nista bila prej narejena, ker sta kar 

obsežna in ju ni mogoče takoj predelat.  

 

Župan odgovori, da smo se izredno trudili, da je v tem času bilo vse to  izvedeno. 

 

Andrej Tkalec pove, da ga veseli, da so se občani strinjali s komasacijo. Doseženo je bilo 73-

odsotno soglasje lastnikov zemljišč. Časovno je bilo vse tako razporejeno, da enostavno ni 

bilo mogoče DIIP-a prej pripravit. Je pa ta DIIP pregleden in dobro pripravljen. V šestih 

mesecih se je naredilo to, kar se v drugih občinah pripravlja dve do štiri leta. Načrt 

komasacije je pripravljen tako, da se lahko pričnejo tudi pripravljalna dela za namakalni 

sistem. Območje med Slovenjo vasjo in Skorbo ima več kot idealne pogoje za namakanje. Gre 
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za 250 ha površin, ki so idealne za zelenjadarsko proizvodnjo. V slovensko kmetijstvo se 

usmerja veliko nepovratnega denarja, malo pa je na drugi strani dodane vrednosti, novih 

zaposlitev. Spodbudno je, da se vedno bolj poudarja pomen samooskrbe. 

 

Ivo Rajh se vključi v razpravo in pove, da pozna razmere iz drugih občin in je ponekod kar 

leta trajalo, da je prišlo do izvedbe komasacije in res pohvala vsem tistim, ki so v tako 

kratkem času pridobili ta soglasja, kakor tudi lastnikom zemljišč. 

 

Ivan Vegelj pove, da sta oba DIIP-a, ki se danes sprejemata zelo pozitivna, vendar bi bilo 

prav, da se v bodoče take zadeve obravnavajo tudi na matičnih odborih, saj noben od teh 

dveh DIIP-ov ni bil obravnavan na matičnem odboru. Razprava samo na Odboru za javne 

finance je premalo, saj v ta odbor niso vključeni tisti svetniki, ki so vključeni v matične 

odbore.  Če se bo tako nadaljevalo,  potem matični odbori niso več potrebni. 

 

Župan pove, da to kar v drugih občinah delajo dve do štiri leta smo mi naredili v šestih 

mesecih, zato zahvala tistim, ki so vodili ta projekt in zahvala lastnikom zemljišč, ki so 

privolili in  ugotovili, da to je nekaj dobrega za našo občino. Glede matičnih oborov, pa pove, 

da se o tem projektu pogovarjamo že šest mesecev in na vsakem kolegiju županov je vodja 

projekta o tem poročal, tako da o tem nihče ni bil premalo obveščen. Bomo pa v prihodnosti 

to upoštevali in dali tudi na matični odbor. Glede na sredstva, ki jih je skoraj 300.000 EUR 

pa je prepričan, da je najbolj pristojen za to, Odbor za javne finance. 

 

Ivan Vegelj ima repliko in pove, da je kolegij župana posvetovalno telo župana, ki ga župan 

ustanovi ali pa ne. Občina pa mora ustanovit odbore, in to so odbori na katerih se 

obravnavajo vsa gradiva preden, gredo na Odbor za javne finance. Tak je nek redosled.  

 

Župan pove, da se s tem strinja, kolegij župana pa je zato, da se prihranijo sredstva, kajti za 

delo na kolegiju se ne prejema nobenih plačil. Včasih se tudi za vikend kaj naredi pa ne za 

plačilo, sicer pa vsak, ki ima željo delat lahko dela. Pove, še da so nekateri člani občinskega 

sveta vodje projektov, pa ne znajo županu in občinski upravi poročat o tem kaj se na projektu 

dogaja. 

 

Druge razprave ni bilo, zato daje župan na glasovanje naslednji 

 

SKLEP št. 182: 

Občinski svet Občine Hajdina sprejme predlog Sklepa o potrditvi DIIP-a za komasacijo 

kmetijskih zemljišč na območju Hajdina 1 in temu primerno prilagodi načrte razvojnih 

programov za naslednja leta. 

Predsedujoči je na podlagi izida glasovanja  ugotovil,  da  je  svet  soglasno (ZA – 13, od 13 

navzočih) sprejel  predlagani sklep. 

 

 

8. PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI DIIP-A ZA ENERGETSKO SANACIJO OŠ 

HAJDINA 

 

Župan pri tej točki dnevnega reda na kratko obrazloži, zakaj je potrebno sprejeti ta DIIP in 

prosi Iva Rajha, da poda  stališče odbora. 

 

Ivo Rajh pove, da je Odbor za javne finance soglasno potrdil DIIP za energetsko sanacijo OŠ 

Hajdina. 

 

Župan odpira razpravo. 
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Razprave ni bilo, zato daje predsedujoči na glasovanje naslednji 

 

SKLEP št. 183: 

Občinski svet Občine Hajdina sprejme predlog Sklepa o potrditvi DIIP-a za energetsko 

sanacijo OŠ Hajdina. 

Predsedujoči je na podlagi izida glasovanja  ugotovil,  da  je  svet  soglasno (ZA – 13, od 13 

navzočih) sprejel  predlagani sklep. 

 

 

9. PREDLOG SKLEPA O SOGLASJU K DOLOČITVI CENE STORITVE POMOČI 

DRUŽINI NA DOMU IN DOLOČITVI SUBVENCIONIRANJA CENE STORITVE 

POMOČI DRUŽINI NA DOMU ZA LETO 2013 

 

Župan prosi, predsednika Odbora za javne finance, Iva Rajha, da poda stališče odbora. 

 

Ivo Rajh pove, da je Odbor za javne finance sprejel stališče, da se predlog Sklepa o soglasju k 

določitvi cene storitve pomoči družini na domu in določitvi subvencioniranja cene storitve 

pomoči družini na domu za leto 2013, sprejme  v predlagani vsebini in začne veljati s 1. 5. 

2013. 

 

Župan odpira razpravo. 

 

Razprave ni bilo, zato daje predsedujoči na glasovanje naslednji 

 

SKLEP št. 184: 

Občinski svet Občine Hajdina sprejme predlog Sklepa o soglasju k določitvi cene storitve 

pomoči družini na domu in določitvi subvencioniranja cene storitve pomoči družini na 

domu za leto 2013, in sicer od 1. 5. 2013 

Predsedujoči je na podlagi izida glasovanja  ugotovil,  da  je  svet  soglasno (ZA – 13, od 13 

navzočih) sprejel  predlagani sklep. 

 

 

10. POBUDE IN VPRAŠANJA 

 

1. Župan poda informacije: 

 

- Člani občinskega sveta so prejeli poročila nadzornega odbora. Glede poročila za 

izgradnjo vrtca je bilo kar nekaj sestankov. Tu se je delalo v dveh smereh, v eni smeri za 

odpravo pomanjkljivosti del, kjer se je v glavnem zadeva rešila in v drugi smeri o tem ali 

je javno zasebno partnerstvo bilo primerno za tisti čas ali ne. O tem se pripravlja 

zaključno poročilo in  na naslednji seji bo podano pisno poročilo. 

- V tem času se je veliko dogajalo, med drugim so imeli kletarji  strokovno ekskurzijo. Bil je 

sprejem za udeležence gasilske olimpijade v Franciji, na katero so se udeležile tri 

desetine. 

- Bil je tudi kolegij županov Sp. Podravja, kjer je bilo podanih kar nekaj informacij tudi v 

zvezi z razpisom za koncesijo za odpadke, ki še ni zaključen zato je dobro, da smo se 

odločili za odvoz od vrat do vrat, kar se je tudi dobro obneslo. 

- Na kolegiju županov se je veliko govorilo tudi o vodi in glede tega, da se v nekaterih 

občinah po Sloveniji že dogajajo podražitve. O tem se bomo na eni od naslednjih sej 

pogovarjali tudi mi. Še prej se mora uredit kompletno področje vodooskrbe na našem 

področju, kajti imamo sporazum, ki ga štiri občine še nismo podpisale. Podatki se še 

usklajujejo in ko bo zadeva jasna bomo o tem na občinskem svetu lahko razpravljali. 
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- Komisija za infrastrukturo se je sestala in pregledala investicije. Če se vprašamo zakaj 

Komisija za infrastrukturo, potem lahko odgovorimo, da zato,  ker je najcenejša, saj se 

njeno delo opravlja v prostem času in kljub temu vsi pridejo. Se pa dogaja tudi to, da 

nekateri, ki so vodji projektov, županu v petih mesecih ne povedo, kaj bi želeli na 

investicijah, potem pa se en dan pred asfaltiranjem  pove, kaj je treba spremenit, gre 

konkretno za Slovenjo vas. 

- Sklican je bil tudi sestanek sveta staršev, kajti bilo je kar nekaj dilem o vlaganjih v 

osnovno šolo in vrtec. Prikazali smo vlaganja za preteklih šest let in tudi potrebe za 

naprej. Pošteno in korektno smo se pogovorili, koliko  sredstev občina daje za šolo in 

vrtec. Občina daje veliko, saj daje za nadstandardne storitve. Tudi v prihodnje se bo 

dajalo za investicijska vlaganja enega od teh smo danes potrdili tudi v DIIP-u.  

- Naslednja zadeva so regijski projekti pove, da je bil v skupini županov ki so bili v Bruslju 

pri evropski komisiji, kjer so se pogovarjali o finančni perspektivi 2014-2020, in tam je  

bilo povedano, da bodo v prihodnosti sofinancirani samo tisti projekti, ki bodo regijski, to 

pomeni, da bomo skupaj z ZRS Bistro morali dobro razmislit katere projekte bomo v 

prihodnosti planirali, kajti če ne bodo regijski, jih bomo morali realizirati z lastnimi 

sredstvi. 

- Bila je tudi čistilna akcija, zato prosi Anico Drevenšek, predsednico Odbora za okolje in 

prostor, da poda kratko poročilo o tej čistilni akciji. 

 

Anica Drevenšek pove, da je akcija uspela, čeprav je bilo udeležencev manj, kot prejšnja leta. 

Bilo jih je nekje okrog 200 plus šolarji. Nabralo se je tudi manj odpadkov kot prejšnja leta. Z 

akcijo se bo nadaljevalo tudi prihodnja leta. 

 

- Župan prosi še podžupana Franca Mlakarja, da člane občinskega sveta na kratko seznani 

glede zbornika. 

 

Franc Mlakar pove, da  smo v fazi pridobivanja ponudnikov, ki jih je kar nekaj, ti bodo 

kompletno prevzeli shemo zbornika. Zbrati je potrebno čimveč podatkov glede delovanja 

društev, zato prosi člane občinskega sveta naj prispevajo čim več iz kraja, v katerem živijo. 

Drugače pa vse poteka po planu. 

 

 

- Župan prosi še podžupana Andreja Tkalca, ki je bil vodja prireditve peke perutničk, da 

poda kratko poročilo o sami prireditvi. 

 

Andrej Tkalec pove, da kar se prireditve tiče je v prvi vrsti bilo res lepo vreme in potem tudi 

samo druženje je res dobro uspelo. Pohvali vaške odbore in kletarje. Ljudje so se družili, 

klepetali in bilo je prav veselo. Dodati je potrebno še kakšno stojnico za kletarje. Tudi za v 

prihodnje je prav, da ostane tak datum nekje pred prvim majem.  

 

-  Župan prosi še za kratko obrazložitev Karla Svenška, ki je bil zadolžen za majska 

drevesa. 

 

Karl Svenšek pove, da so se pojavile velike težave glede majskih dreves, saj teh dreves več ni 

in letos se je to še nekako uspelo uredit v bodoče, pa to več ne bo izvedljivo. Predlaga, da bi  

vaški odbori  drevesa ohranili in da bi se potem samo vrh menjal. 

 

- Župan pove, da smo iz strani Fundacije za šport v lanskem letu prejeli 30.000 EUR, 

katera smo dobili v letošnjem letu nakazana. Letos pa smo prejeli še sklep da dobimo še 

83.000 EUR za igrišče za odbojko in atletsko stezo. Tako da se splača prijavljat na 

razpise. 
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2. Ivan Vegelj glede projekta kanalizacije v Slovenji vasi pove, da ne glede na to, da je bil 

on sam vodja projekta je ta bil odlično voden in izpeljan. Če župan podatkov nima naj 

mu jih dajo tisti, ki so bili na trasi, to sta predsednik Odbora za gospodarske dejavnosti 

Karl Svenšek in referent za infrastrukturo Franc Jelen. Pove, da je zadeva bila sledeča: 

na terenu se je ugotovilo  da je 3 m asfalta pri vstopni cesti v Slovenji vasi premalo to je 

trasa, kjer vozi avtobus in bilo je dogovorjeno in potrjeno od predsednika Odbora za 

gospodarske dejavnosti in referenta za infrastrukturo, da se bo asfaltiralo 3,5 m. En dan 

pred asfaltiranjem Franc Jelen pove, da bo ostalo pri asfaltiranju 3 m in ne 3,5 kot je bil 

dogovor. Pove, da je potem županu izpostavil, da se je privarčevalo pri jaških in da se 

lahko asfaltira 3,5 m, in tudi če se ne bi ta sredstva privarčevala bi se nekje morala 

izbrskati sredstva za to, da se asfaltira 3,5 m saj se tukaj naslednjih 30 let več ne bo 

asfaltiralo. Zadeva se je potem, ko je župan dal zeleno luč, naredila in ne ve zakaj se 

govori, da je on sam slabo vodil projekt, saj je bil na trasi vsak dan in tudi po več ur, 

zato se ne počuti krivega. 

 

Župan pove, da ga predsednik Odbora za gospodarske dejavnosti ni o nobeni obljubi nič 

obvestil, pa tudi teh pooblastil, da bi kaj obljubil, nima. Če vodja projekta župana v petih 

mesecih niti enkrat ne obvesti o tem, kaj se tam dogaja, takih vodij projektov potem ne 

potrebujemo. Pove, da je že na začetku svojega vodenja povedal, da če kdo želi naj tej občini 

pomaga, če pa ne, pa mu ni treba, vendar ni potrebno nagajat.  

 

3. Anton Cestnik pove, da imamo v občini 316 gospodinjstev, katera bi se lahko priključila 

na kanalizacijo, pa se ne priključijo. Predlaga, da bi nekaj sprejeli, da bi se ljudje 

morali priključiti. Mogoče bi morali omogočiti plačilo na več obrokov. 

 

Župan pove da je na Odboru za gospodarske dejavnosti in na kolegiju županov bil razdeljen  

seznam, koliko gospodinjstev je že priključenih, koliko jih ima možnost priključitve in še niso 

priključeni. Zakon točno opredeljuje, kako lahko mi nekoga prisilimo v to, da se priključi na 

kanalizacijo. To je postopek, ki se že izvaja.  Na eni do sej smo sprejeli sklep in dali možnost 

plačila priključitve kanalizacije na največ 12 obrokov,  kar je bilo soglasno sprejeto, tako da 

zdaj to spreminjat je zdaj nesmiselno.  

 

 

SKLENITEV SEJE 

Dnevni red 19. redne seje Občinskega sveta Občine Hajdina je bil izčrpan, zato je 

predsedujoči sejo zaključil ob 17.45.   

 

Zapisala             župan Občine Hajdina 

Karolina Kaisersberger                        mag. Stanislav Glažar 


